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Zápisnica 

z výborovej schôdze KCHF konanej 19.01.2024 v Kláštore pod 

Znievom (okr. Martin) 

 
Prítomní: 7 z 9 členov výboru KCHF - výbor je uznášaniaschopný (Mgr. Ján Maruščák, Ing. Peter 

Chrúst, Ing. Ivan Horňáček, Ing. Ľubomír Kmeťo, Marek Sirotný, Ing. Peter Grellneth ml., Jakub 

Bašista, ospravedlnení: Tibor Gešvandtner, Marián Legerský) 

Za DR prítomní 2 z 3 členov ( Bc. Hlinický Ferdinand, Ing. Jánošík Martin; ospravedlnený : Marián 

Zábojník) 

 

Kláštor p. Z. prvé významné osídlenie doba bronzová.  

12. stor. príchod zoborských benediktínov.  

Ešte predtým 10.-11.stor. vznik Hradu Zniev. 1251založená rehoľa premonštrátov a stavba kláštora 

Panny Márie v Turci. Od tejto doby význam rástol a 16.-18. stor. bol význam najväčší. Okrem 

iného 1732 postavený pivovar, výroba olejčekov ( známy turčianskom olejkári). Úpadok hradu 

Zniev s porážkou Rákociho povstania. 1869 založené prvé slovenské katolícke patronátne 

gymnázium, ktoré ukončilo činnosť až 1959 roku. A v 18.stor. založená vychýrená umelecko- 

rezbárska škola. Posledným historickým počinom Kláštora p. Z. bol aktívny protifašistický 

odboj(jar 1944). 1990 bol vykonaný vrt, z ktorého sa čerpá minerálna voda Kláštorná. Dnes je v 

Kláštore p. Z. jeden z najväčších útulkov pre ľudí bez prístrešia na Slovensku.  

 

Program zasadnutia výboru KCHF: 

1.otvorenie, schválenie programu a kontrola a vyhodnotenie plnenia uznesení od  posledného 

výboru KCHF   

2. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch uskutočnených akcií 

v roku 2023 

3. Informácia o pláne akcií na rok 2024  

4. Informácia zo zasadnutí  kynologickej rady 2023. 

5. Príprava a pokyny k  spádovým schôdzam 2024 

6. Konferencia KCHF 2024 

7. Spravodaj 2024 

8. Rôzne (doplnenie bonitačného poriadku, podnety členov, situácia na medzinárodnom poli 

farbiarov, preskúšanie čakateľov, príprava MFK 2024, zmena skúšobných poriadkov, preškolenie 

rozhodcov a iné) 

9. Záver 
 

1.A.Otvorenie a schválenie programu  

Pre chorobu predsedu otvoril a viedol zasadnutie výboru KCHF tajomník klubu.  Následne sa 

hlasovalo o programe a všetci prítomní schválili návrh programu tak, že problematika príprav MFK 

2024 bude prispôsobená príchodu p. Juhása, ktorý sa chce podieľať resp. zastrešiť spolu s KCHF 

organizáciu MFK 2024. Písaním zápisnice bol poverený tajomník a za overovateľa bol navrhnutý 

a schválený Marek Sirotný. Program zasadnutia, zapisovateľ a overovateľ bol jednomyseľne 

schválený. 

 

1B. Kontrola uznesení z výboru KCHF    

Kontrola uznesení z konferencie 2023: 

- vytvoriť manuál k vývozu šteniat do konca mája : – úloha neukončená - trvá 

- vytvoriť interný postup pri vyhodnotení sporných DBK : - úloha ukončená schválením znenia 

postupu na dnešnom výbore 19.1.2024  

- poradcovia chovu pripravia interný bonitačný poriadok k chovným zvodom – úloha čiastočne 

nesplnená, keď text bol ešte doplňovaný upresnením posudzovateľov a vád vyraďujúcich 
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z opakovaného posudzovania a bol schválený (viď nižšie) na dnešnom zasadnutí, zostáva zverejniť 

ho na internetovej stránke KCHF. 

   

Kontrola uznesení z výboru 04.09.2023: 

Uznesenie č.3 zo 4.9.2023: 

o zverejnení schváleného bonitačného poriadku (ďalej len „BP KCHF“) – nevykonané (na výbore 

19.1.2024 bol BP KCHF ešte doplňovaný) - úloha neukončená. 

vytvoriť manuál k vývozu šteniat – úloha neukončená. 

 

Uznesenie k bodu 1:  

Výbor KCHF schvaľuje : 

- program zasadnutia výboru KCHF, zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

Výbor KCHF berie na vedomie: 

-Kontrolu uznesení z konferencie a z výborovej schôdze zo dňa 04.09.2023  

Výbor KCHF ukladá:  

-Dokončiť rozpracované úlohy (Zverejnenie bonitačného poriadku KCHF, dopracovanie manuálu 

postupu k vývozu šteniat) termín do 10.4.2024, zodpovedný:  poradcovia chovu a Sirotný  

 

2. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch uskutočnených 

akcií v roku 2023. 

Všetky akcie plánované KCHF v roku 2023 boli uskutočnené a prebehli bez organizačných 

nedostatkov. O Pohári SPZ podal správu hlavný rozhodca Marek Sirotný – bude uvedená 

v klubovom spravodaji 2024 o bonitáciách a výstavách podali správu poradcovia chovu – 

zhodnotenie bude uverejnené v klubovom spravodaji 2024. 

Plán práce na rok 2024 bol zaslaný SPK a bude uvedený v spravodaji KCHF a na webovej stránke 

KCHF. 

Uznesenie k bodu 2:  

Výbor KCHF berie na vedomie: 

-Správy o podujatiach 2023.  

  

 

3. Informácia o pláne akcií na rok 2024.  

 

 Plán akcii KCHF 2024 

 

Konferencia KCHF : 20.4.2024 Zvolen- Technická univerzita 

 

Výstavy: 

2.6.2024 - Klubová výstava KCHF, CAC –Hanušovce nad Topľou (MVDr.Želtvay, Ing. Pitoňák) 

 

14.9.2024 - Špeciálna výstava Farbiarov CAC – Bijacovce(areál Kaštieľa)(Bc.Hlinický, Homola)  

  

Chovný zvod: 

1.   11.05.2024  - Vrátna dolina - Paseky – Bc. Hlinický  

2.   22.06.2024  - Kluknava (areál Kaštieľa) – MVDr. Želtvay 

3.   04.08.2024 - Horné Lefantovce  (Penzión Dolina) – Ing. Pitoňák 

 

Klubové PF: 

1.   25.08.2024 – Kyslinky, CACT  

2.   01.09.2024 - Nižný Slavkov,  CACT 

3.   08.11.2024 – Kotešová, CACT 

 

Klubové akcie - skúšky: 
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14.04.2024   - Stopa Ipľa, CACT – Ábelová , okr. Lučenec  

 

11.05.2024   - Memoriál Pohár Braňa Porubčanského, CACT, II. ročník –Vrátna dolina – Paseky 

 

04. - 06.10.2024 - IV. ročník Pohár Liptova, CACT - Hotel SPOJÁR - Žiarska dolina  

                              (okr. L. Mikuláš) 

 

11. - 13.10.2024 - XVI. ročník Fatranský pohár CACT - Pema-Farm Látkovce(okr. Bánovce n.B.) 

17. - 20.10.2024 - XI. ročník Spišský pohár,CACT – Lipovce, okr. Prešov 

 

24.-27.10.2024    - XIX. ročník MFK, CACT – Kláštor pod Znievom, (okr. Martin)  

 

Uznesenie k bodu 3:  

Výbor KCHF schvaľuje: 

- jednomyseľne (7 zo 7) plán akcií KCHF na rok 2024. 

 

4. Informácia zo zasadnutí  kynologickej rady 2023. 

Kynologická rada od posledného výboru KCHF nezasadala a nie sú nové informácie.   

 

5. Príprava a pokyny k  spádovým schôdzam 2024. 

Spádové schôdze vykonať do 17.03.2024. 

Zápisnice zo spádových schôdzí doručiť tajomníkovi KCHF do 25.03.2024 najlepšie mailom 

naskenovanú zápisnicu a prezenčku, ale môže byť aj poštou alebo ináč elektronicky po dohode. 

Konferencia bude 20.04.2024  vo Zvolene o 9,00 hod. 

Ing. Peter Grellneth aktualizuje zoznam členov k 1.2.2024 do 11.02.2024 pre spádové oblasti .  

Na spádovkách sa ešte aktualizovať zoznam členov a údaje o nich, ak by boli nejaké čerstvé zmeny.   

V prezenčných listinách uveďte meno priezvisko, titul, adresu, mailovú adresu, telefón, podpis.   

Na spádovkách oboznámiť sa s plánom akcií KCHF a dať klubu vedieť o akciách plánovaných 

spádom KCHF- miesto zrazu, dátum, čas, prípadne propozície (napr. výcvikové dni, semináre 

a iné). 

• Voľba delegátov na konferenciu 20.04.2024!!! Voľba delegátov na konferenciu 2024 

prebieha podľa kľúča: 1/10 = 1 delegát na 10 členov v spádovej oblasti – len z tých členov čo 

v deň konania spádovej schôdze sú riadnymi členmi KCHF (na rok 2024 a viac zaplatené 

členstvo, tí ktorí zaplatili po 31.1.2024 potrebujú aj znovuprijatie výborom KCHF) .Za 

delegátov voliť členov zo zoznamu členov uvedených na webovej stránke so zaplateným 

členským minimálne na rok 2024 alebo dlhšie.   

• Zvoľte si pre istotu aj náhradníkov za delegátov konferenciu 

• Zistiť možnosť konania vyšších skúšok v období 2025 (Memoriál B. Baku) a 2026(MFK) 

• Možnosť navrhnúť výboru KCHF členov KCHF na poľovnícke vyznamenania za významnú 

činnosť pre KCHF (treba uviesť dôvody).Návrhy na vyznamenania SPZ bronzová strieborná, 

zlatá medaila, sv. Hubert  a Zlatý kamzík SPZ  za prácu v KCHF a poľovníckej kynológii. 

Vopred zistiť u navrhovaných členov aké majú aktuálne vyznamenania (overiť u miestnych 

organizáciach OkO SPZ a či uplynul viac ako 5 ročný interval od posledného ocenenia) . 

 

• Ak je návrh na vytvorenie odznaku KCHF alebo plakety, prípadne iné návrhy na udelenie 

ocenenia za zásluhy a prácu v KCHF, dať informáciu KCHF.    

Výbor KCHF navrhuje : Zo všetkých IHF konaných v danom roku (úspešných aj neúspešných IHF-

ky, nie len do chovu), aby majiteľ jedinca nahlásil vykonanie IHF do systému elektronicky – tak 

ako je riešená aj prihláška na bonitáciu. Formulár má rovnakú formu ako rozhodcovská tabuľka pre 
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IHF, kde sa len prepíšu údaje z už vyplnenej a podpísanej rozhodcovskej tabuľky z IHF.  Následne 

bude v systéme členom výboru komu bola IHF nahlásená po prekontrolovaní zapísaných údajov 

vykonanie schválenia na zápis do systému (ideálne ak pošlete fotku tabuľky tomu komu ste aj 

nahlasovali, aby vedel skontrolovať údaje). Údaje z IHF budú priradené k danému jedincovi a bude 

si ich môcť pozrieť každý člen na web stránke.  Výsledok bude objektívnejšie vyhodnotenie 

štatistiky z IHF a zmenšenie, administratívneho zaťaženia ústredia Kynológie v Bratislave, ako aj 

pri vytváraní spravodaja KCHF, nehovoriac už o možnom využití do budúcna – väčšia 

informovanosť o konkrétnom jedincovi.  

Na Web stránke je už spustené nahlasovanie IHF, a prvé sú už nahlásené.  

• Návrh výboru na schválenie konferencii  - doplniť kritéria chovnosti o text:  Podmienky do     

       chovu Klubové PF v I.cene alebo II. cene a hlavného rozhodcu na Klubové PF navrhuje výbor     

      KCHF. 

• Upozorniť členov - Pri súčasnom oznamovaní vykonania IHF do chovu členovi výboru alebo 

členovi dozornej rady nahlasovanie IHF treba vykonať minimálne 3 hod pred nástupom na IHF 

skúšky!!! 

• Oboznámiť členov - Pri vytváraní röntgenových snímkov je potrebné dbať, aby boli zreteľné 

(prosíme apelujte na veterinárnych lekárov), v opačnom prípade ich posudzovatelia nevedia 

relevantne vyhodnotiť a röntgen sa bude musieť opakovať. Ak sa bude stávať pravidlom, že 

snímky od niektorého veterinárneho lekára sa nebudú dať vyhodnotiť bude vyradený zo 

zoznamu veterinárnych lekárov na vykonávanie röntgenu DBK pre KCHF.  

• Klub by sa chcel do budúcna dohodnúť na reorganizácii spádových oblastí, nakoľko dnes sú 

spádové oblasti rozdelené niekde až na okresy, pričom niektoré majú len 1 či 2 členov a pre 

činnosť KCHF sú takmer nepoužiteľné. Ak by sa budúcnosti pristúpilo k organizovaniu 

klubových PF ako chovných skúšok, nie všetky oblasti by boli schopné takéto PF zorganizovať. 

Napr. viaceré „okresné spády“  už dlhšie obdobie spádové schôdze organizujú spoločne 

a možno by stálo za zváženie spojiť sa do väčších spádových oblastí. Na počet delegátov to 

nemá takmer žiadny vplyv,  keďže ten sa odvíja od počtu členov( podľa stanov platí : 1 delegát 

na každých 10 začatých členov v spádovej oblasti), ktorý sa zlúčením okresov nemení. Zámer 

klubu by bolo vytvoriť 10-16 alebo aj menej silných spádových oblastí.  

• Prejednanie činnosti spádovej oblasti – vyhodnotenie predchádzajúceho roku 2023, plán na 

budúci rok 2024. 

• Treba informovať členov, aby si čítali klubovú webstránku kde sa priebežne dávajú všetky 

informácie o klube, chove, chovných podmienkach, chovných jedincoch , atď. sú na stránke 

klubu „ www.klubchovatelovfarbiarov.sk “  

Uznesenie k bodu 5:  

Výbor KCHF schvaľuje : 

- informácie pre spádové schôdze 

Výbor KCHF ukladá:  

- zverejniť  na webovú stránku informácie pre spádové schôdze 2024,  termín do 15.02.2024, 

zodpovedný:  Horňáček a a Sirotný  

 

 

 

 

 

http://www.klubchovatelovfarbiarov.sk/
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6. Konferencia KCHF 2024  

Konferencia bude 20.04.2024  vo Zvolene o 9,00 hod. 

• Voľba delegátov na konferenciu 20.04.2024!!! Voľba delegátov na konferenciu 2024 

prebieha podľa stanov KCHF - kľúč: 1/10 = 1 delegát na každých začatých 10 členov 

v spádovej oblasti.  

• Volí sa len z tých čo v deň konania spádovej schôdze sú riadnymi členmi KCHF (na rok 2024 

a viac zaplatené členstvo, tí ktorí zaplatili po 31.1.2024 potrebujú aj znovuprijatie výborom 

KCHF) .Za delegátov voliť členov zo zoznamu členov uvedených na webovej stránke so 

zaplateným členským minimálne na rok 2024 alebo dlhšie.  Konferencia, by mala byť 

nevolebná. 

Navrhovaný program výborom KCHF : Návrh program: 

1. Otvorenie. 
2. Voľba pracovného predsedníctva. 
3. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
4. Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie.  
5. Schválenie rokovacieho a volebného poriadku. 
6. Schválenie programu konferencie. 
7. Kontrola plnenia uznesení z konferencie 2023. 
8. Správa o činnosti od poslednej konferencie KCHF. 
9. Správa o finančnom hospodárení KCHF. 
10. Správa dozornej rady KCHF. 
11. Schválenie rozpočtu na rok 2024. 
12. Plán hlavných úloh KCHF do nasledujúceho obdobia. 
13. Informácia o zasadnutí klubov združených v ISHV.  
14. Informácia o podnetoch zo spádových schôdzí 2024. 
15. Podmienky chovnosti. 
16. Diskusia, rôzne a riešenie podnetov.  
17. Správa návrhovej komisie, predloženie návrhu na uznesenie a jeho následné 

schvaľovanie. 
18. Ukončenie a záver. 

 

7. Spravodaj 2024 

Informoval Maruščák: Je rozrobený, správy dodali z akcií celkom včas. Dohľadávky dodá Ing. 

Grellneth do 21.1.2024. Bonitácie nahodiť do excelu, nezabudnúť na sponzorov. 

Predpoklad doručenia členom - marec 2024. 

 

Výbor KCHF schvaľuje : 

- informácie o spravodaji 

Výbor KCHF ukladá:  

- doručiť podklady pre spravodaj KCHF J. Maruščákovi , termín do 20.02.2024, zodpovední 

členovia výboru KCHF,   

 

8. Rôzne. 

a)Návrh výboru na schválenie konferencii  - dopniť kritéria chovnosti:  Podmienky do chovu 

Klubové PF v I.cene alebo II. cene a hlavného rozhodcu na KPF navrhuje výbor KCHF. 

 

b) výbor schvaľuje čestné členstvo od roku 2024 pre: MVDr. Tibor Želtvay, Tibor Gešvandtner, 

Martin Lipták, Milan Iláš  
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c) výboru sa zúčastnil p. Juhás a boli prejednané podmienky organizácie. 

MFK bude v Turci pravdepodobne vo Valči bude ubytovanie a organizačné centrum.  

Účasť 12 psov a vodičov (8zahraničie +4SR). 27 rozhodcov(19+8). 23 ľudí na organizáciu 

a pozvaní hostia spolu do 50ľudí. Marián Zábojník ma zistiť možné sponzorstvo Fitminu. P.Juhás 

potvrdil, že podporí organizáciu MFK 2024 na Turci.  

 

d) Informácia z Dohľadávok ISHV – Zúčastnilo sa 14 farbiarov, Ľubo Kmeťo evidovaný na 

6.mieste 

 

e)doplnenie bonitačného poriadku :  

Bonitačná komisia  posudzuje v zložení:  

1 delegovaný rozhodca SKJ a 2 poradcovia chovu KCHF (pre HF a BF). Ak nemôže byť prítomný 

jeden z poradcov chovu KCHF alebo obaja poradcovia KCHF, bude členom bonitačnej komisie  

prednostne rozhodca alebo rozhodcovia z exteriéru pre plemená farbiarov alebo čakatelia na 

rozhodcu z exteriéru pre plemená farbiarov. 

  Farbiar sa môže zúčastniť bonitácie aj viackrát, ak nebude posúdený nulou za :  

- oči(viečka alebo farba), chrup, výška a pri psoch za nezídené semenníky v miešku       

- posudzovaný farbiar musí mať preukaz FCI s prideleným SPKP 

- rodičia a ostatní predchodcovia posudzovaného jedinca musia spĺňať adekvátne podmienky 

chovnosti KCHF 

 

f)Ján Maruščák podal správu o riešení postupu pri vyhodnotení sporných DBK tzv. „odvolanie proti 

posúdeniu DBK. Postup sa dohodol s SPDD. Celý postup je uvedený na webovej stránke KCHF 

v súbore aktuality zo dňa 23.1.2024. 

g) výcvikár p. Chrúst upozornil na propozície k jednotlivým akciám ideálne do 1.4.2024(propozície 

MFK pripraviť aj v nemčine) 

h)Kmeťo: Upozornil, aby si každý chovateľ suky vopred dohodol podmienky s majiteľom 

páriaceho psa, aby pri samotnom parení nedochádzalo k nedorozumeniam, napr. pri párení zo 

zahraničným psom – koľko za párenie (podľa počtu šteniat alebo inak) , či chce peniaze alebo šteňa 

a za akých podmienok, atď.  

 

ch) Kmeťo: informoval o epilepsii v chove HF, navrhuje prijať opatrenie : Dočasne pozastaviť 

pôsobenie v chove jedincom po psovi Mesároš Erdei Alfréd pre podozrenie z výskytu epilepsie. 

 

i) Ing. Grellneth: sa informoval u Sirotného ohľadom možností dokumentu tabuľky na dohľadávky      

 

j) výbor prijal 16 členov (podľa zoznamu predloženom Ing. Grellnetom ml.): 1.Róbert Volec, 

Šumiac; 2. Monika Čarnogurská, Lysá nad Dunajcom; 3.Filip Gombala, Cinobaňa; 4.Miroslav 

Kordiak, Trnava; 5.Ing. Ronald Mederi,Gemer; 6.Ronald Szabó, Žarnov; 7. Peter Bambúch, 

Štiavnik; 8. Ing. Branislav Kalús, Púchov; 9. Ing. Renáta Klučková, Púchov; 10. Bc. Adrián 

Szekereš, Dlhá Lúka; 11. Anton Petrovčík, Dulova Ves; 12. Pavol Jackovič, Horné Srnie; 13. Ing. 

Arch. Igor Hianik, Pezinok; 14. Martin Kmec, Malcov; 15. Marcel Bednarovský, Bratislava IV.; 16. 

Andrej Vittek, Piešťany.  

 

k)Bašista: Informoval o podaní podnetu od zahraničného klienta, ktorý si zakúpil jedinca BF na 

Slovensku aby SPZ prešetrilo vykonanie skúšok IHF. Budeme žiadať SPZ o vyjadrenie ku danému 

podnetu .  

l) Horňáček: Podľa vyjadrenia SPK preskúšanie čakateľov na rozhodcu z výkonu pre farbiare sa 

pripravuje v priebehu prvého polroka 2024. Preskúšanie rozhodcov je pomerne nákladná akcia 

a SPK má v roku 2024 možnosť vykonať 1 preskúšanie jednej skupiny rozhodcov, ale nie je 

rozhodnuté či by to boli rozhodcovia pre PF a IHF.     
  

Uznesenie k bodu 8: 
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Výbor KCHF schvaľuje:  
- za členov žiadateľov o členstvo(účinné zaplatením členského)  –   1.Róbert Volec, Šumiac; 2. 

Monika Čarnogurská, Lysá nad Dunajcom; 3.Filip Gombala, Cinobaňa; 4.Miroslav Kordiak, 

Trnava; 5.Ing. Ronald Mederi,Gemer; 6.Ronald Szabó, Žarnov; 7. Peter Bambúch, Štiavnik; 8. Ing. 

Branislav Kalús, Púchov; 9. Ing. Renáta Klučková, Púchov; 10. Bc. Adrián Szekereš, Dlhá Lúka; 

11. Anton Petrovčík, Dulova Ves; 12. Pavol Jackovič, Horné Srnie; 13. Ing. Arch. Igor Hianik, 

Pezinok; 14. Martin Kmec, Malcov; 15. Marcel Bednarovský, Bratislava IV.; 16. Andrej Vittek, 

Piešťany.  

- Návrh výboru na – úpravu kritérii chovnosti:  Podmienky do chovu Klubové PF v I. cene alebo II. 

cene a hlavného rozhodcu na KPF navrhuje výbor KCHF. – predložiť na konferenciu 20.04.2024 

- čestné členstvo od roku 2024 pre: MVDr. Tibor Želtvay, Tibor Gešvandtner, Martin Lipták, Milan 

Iláš  

- Upresnenie a doplnenie bonitačného poriadku KCHF:  

Bonitačná komisia  posudzuje v zložení:  

1 delegovaný rozhodca SKJ a 2 poradcovia chovu KCHF (pre HF a BF). Ak nemôže byť prítomný 

jeden z poradcov chovu KCHF alebo obaja poradcovia KCHF bude členom bonitačnej komisie  

rozhodca alebo rozhodcovia z exteriéru pre plemená farbiarov alebo čakatelia na rozhodcu 

z exteriéru pre plemená farbiarov. 

  Farbiar sa môže zúčastniť bonitácia aj viackrát, ak nebude posúdený nulou za :  

- oči(viečka alebo farba), chrup, výška a pri psoch za semenníky v miešku       

- posudzovaný farbiar musí mať preukaz FCI s prideleným SPKP 

- rodičia a ostatní predchodcovia posudzovaného jedinca musia spĺňať adekvátne podmienky 

chovnosti KCHF 

- postup pri vyhodnotení sporných DBK tzv. „odvolanie proti posúdeniu DBK.  

- schvaľuje preventívne opatrenie v chove HF - Dočasné pozastavenie pôsobenia v chove jedincom 

po psovi Mesároš Erdei Alfréd pre podozrenie z výskytu epilepsie. 

 

 

Výbor KCHF berie na vedomie :  
- informáciu o prípravách a organizácii MFK 2024 

- informáciu z „Dohľadávok ISHV 2023“ 

- upozornenie na dohodu podmienok pri párení (najmä) – upozorniť chovateľov  

 
Výbor KCHF ukladá: 
- vypracovať obsah propozíci MFK 2024 (slovenčina, nemčina) termín do 01.05.2024 zodpovedný : 
Chrúst,Sirotný, Horňáček,    
- vypracovať propozície k akciám  organizovaným klubom (KPF a pod.), termín 30 dní pred 
podujatím, zodpovedný: organizátor KPF 
 

Všetky uznesenia na zasadnutí výboru KCHF 19.01.2024 boli po diskusii schválené 

jednomyseľne (7 členov za z 7 prítomných). 

Bod č. 9 : Záver zasadnutia  

Tajomník o 22,30 hod. ukončil zasadnutie a poprial všetkým šťastnú cestu domov.   

Vypracované dňa: 09.02.2024 Bánovce nad Bebravou  

 Zapisovateľ:                 Overovateľ: 

  Ing. Ivan Horňáček                Marek Sirotný 


